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KOMMUNFULLMAKTIGE Interpellation
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Interpellation till barn- och grundskolenämndens ordförande Petter Norrthon - Var

är utredningen av förskoleplatser i centrala Täby?

 

I Lokaltidningen Mitt | Täby den 24 februari 2022 fanns en artikel införd om bristen på

förskoleplatser i centrala Täby kopplat till utbyggnaden av Täby Park.

Här kunde man bland annat läsa:

”Täby kommun startar en utredning för att se vart flerförskolor skulle kunna byggas. Detta på

grund av bristen på förskoleplatser som konstaterats i centrala Täby.

— Vi vill att man ska ha möjligheten att gå i den delen man bor, säger Petter Norrthon (L) ordförande

i barn- och grundskolendmnden.

Första förskolan i Täby park, Lusen, öppnade i januari och drivs i privat regi. Detfinns planer pd att

öppna ytterligare två förskolor i den nya stadsdelen.

Trots att det öppnarflera nya har man kommitfram till att det saknas runt 300 platser i området till

2030, berättar Petter Norrthon.

Vi ser nu över möjligheten om detfinns befintliga lokaler, det kan vara en skola eller en lokal som

kan göras om till förskoleverksamhet, säger han.”

Med anledning av ovanståendeundrar jag:

- Hur langt har utredningen avancerat och när får vi se resultatet?
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